

Title (en)

Pneumatic knocker.

Title (de)

Pneumatischer Klopfer.

Title (fr)

Dispositif batteur pneumatique.

Publication

EP 0345481 A2 19891213 (DE)

Application

EP 89108537 A 19890512

Priority

DE 3819111 A 19880604

Abstract (en)

[origin: JPH0224070A] PURPOSE: To lessen the number of the part items of a knocking device by integrally forming an air duct within a housing in the form of one air passage to make the cover of the air duct separate from a valve chamber and arrange at a space from a top wall part, and moreover arranging a control diaphragm in a valve hole communicated by a communication hole. CONSTITUTION: An air duct 14 is integrated in a housing 1, in the form of at least one air passage extending nearly crossing the height H of a housing 1 integrated with the top wall part 20 of the duct 14. The cover 3 of the duct 14 is separated from a valve chamber 15 to be arranged at a space from the wall part 20, and a valve hole 21 communicated by a connecting hole 8 is provided. In addition, a control diaphragm 11 is movably arranged, so as to open a chamber 22 under a piston 2 to outside, in the hole 21 by facing the diaphragm 11 to a hole 10 in the top wall part 20 to close the hole 10.

Abstract (de)

Ein pneumatischer Klopfer mit einem länglichen Gehäuse (1), in dem eine Feder (9) und eine Oberwand (20) mit Loch (10) angeordnet ist, ferner mit einem Deckel (3) mit Anschlußloch (8), mit einem gegen den Druck der Feder (9) mittels Druckluft zum Deckel (3) hin bewegbaren Kolben (2) und mit einem im Bereich des Deckels (3) befindlichen Schnellentlüftungsventil (3, 8, 11, 15), welches den Raum (22) unter dem Kolben (2) mittels einer Luftleitung (14) in den Federraum (13) entlüftet, wird beschrieben und ist dadurch gekennzeichnet, daß die Luftleitung (14) als im Gehäuse integrierter Luftkanal ausgebildet ist, daß die Oberwand (20) aus einem Stück mit dem Gehäuse (1) besteht, der Deckel (3) einen Ventilraum (15) bildet und mit einer Ventilbohrung (21) versehen ist, in welcher eine Steuermembran (11) bewegbar so untergebracht ist, daß sie sich gegen das Loch (10) in der Oberwand (20) anlegen und dieses verschließen kann, und daß der Raum (20) unter dem Kolben (2) nach außen offen ist.

IPC 1-7

B06B 1/18; B25D 9/14; B65D 88/66; B65D 88/70

IPC 8 full level

B25D 9/00 (2006.01); **B06B 1/18** (2006.01); **B25D 9/14** (2006.01); **B65D 88/66** (2006.01); **B65D 88/70** (2006.01); **F15B 11/15** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 88/66 (2013.01 - EP US)

Cited by

US4698378A; CN115283110A

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0345481 A2 19891213; EP 0345481 A3 19901205; EP 0345481 B1 19931013; DE 3819111 A1 19891214; DE 58905878 D1 19931118;
ES 2045246 T3 19940116; JP H0224070 A 19900126; US 4996907 A 19910305

DOCDB simple family (application)

EP 89108537 A 19890512; DE 3819111 A 19880604; DE 58905878 T 19890512; ES 89108537 T 19890512; JP 13744489 A 19890601;
US 35235189 A 19890516